



Ольга Муравина

Olga Muravina

Russland/Russia

Geboren 1975 in Moskau. 1993 Abschluss an der Moskauer Kunstschule. 2000 Abschluss an der Staatlichen Kunsthochschule "V.I.Surikov" in Moskau. Seit 2000 Mitglied des Moskauer Künstlerverbands und des Moskauer Bildhauerverbandes. 2000 Stipendium des Russischen Künstlerverbandes. 2000 Gründerin des Kunstprojekts "Ars forma". Seit 2008 Mitglied des Moskauer Designerverbands. Einzelausstellungen: 2010 "Kleines Moskauer Paradies", M'ARS Zentrum für Zeitgenössische Kunst, Moskau; Galerie Noordeinde, Den Haag, Niederlande; "Junge in der Sonne", Perm, Usolie, Russland; 2013 "Spielzeuge. Perfekte Welt", Galerie 11.12, Winzawod Zentrum für Zeitgenössische Kunst, Moskau.

www.muravina.com

Born 1975 in Moscow. 1993 graduated from the Moscow Academic Art Lyceum. 2000 graduated from the Moscow State Art Institute, "V.I. Surikov". 2000 joined the Moscow Union of Artists and the Union of Moscow Sculptors. 2000 received scholarship of the Russian Union of Artists. 2000 founded art-project "Ars forma". 2008 joined the Moscow Union of Designers. Personal exhibitions: 2010 "Small Moscow Paradise", M'ARS Centre for Contemporary Art, Moscow; Gallery Noordeinde, The Hague, Netherlands; 2012 "Boy on the sun", Perm, Usolie, Russia; 2013 "Toys. Perfect world", 11.12 Gallery, Winzavod Centre for Contemporary Art, Moscow. www.muravina.com



Tomcat, 2010, Bronze, 190x210x750 cm

Tomcat, 2010, bronze, 190x210x750 cm